



# Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte 19 december 2017

kl. 18.00 på IP

---

## Fotbollssektion

### Närvarande:

Jessica Smedjegård, Camilla Jansson, Michael Åkman, Tomas Bendiksen, L-O Olsson, Dan Wadell, Conny Helén

1. Mötet öppnade
2. Dagordningen fastställdes.
3. Föregående protokoll gicks igenom.

### 4. Ekonomi

#### a. Ekonomirapport:

Återbetalning av medlemsavgift till de spelare som dubbelbetalat 2017

En kostgräsfaktura har fakturerats fel. HÖFF har betalat den så ÖSK skall återbetala till HÖFF.

#### b. Budget:

L-O framförde budget önskemål gällande material, inventarier mm

#### c. Sponsring:

Michael Å rapporterade:

Möte med FairPay planeras i januari.

Tackkort utskickat till våra sponsorer.

### 5. Information

#### a. Aktivitetskalender:

Mötet gick igenom aktivitetskalendern

#### b. Söndagsmöte:

Nästa möte 14/1-18

#### c. Huvudstyrelse:

Nästa möte 16/1-18

- d. **HÖFF:**  
ÖSK skall bjuda in till nästa föreningsträff. Förslag 10/3-18.  
Jessica ansvarar för att skicka inbjudan.

Äldsta pojklaget förblir kombinationslag i ÖSKs regi även 2018. HÖFF/Östhammars SK U17.

P03 blir även de kombinationslag

- e. **SVFF/ UFF:**  
L-O rapporterade

## 6. Fotbollsverksamheten

- a. **Tränarträffar/struktur**  
Inget att rapportera
- b. **Utbildning**  
Friends utbildning för ungdomsledare 28/3 i Frösans aula.  
Alla ledare i ÖSKs sektioner samt ledare i Östhammars IBK och skolan bjuds in att närvara.  
Michael och Dan tar fram ett förslag på inbjudan. Dan ansvarar för anmälningarna. SISU kan hjälpa till om vi önskar arbeta vidare med detta.
- c. **Material:**  
L-O rapporterade hur det ser ut med material  
  
Det saknas tröjor efter säsong. Ta upp för diskussion på föräldramötena
- d. **Damcup:**  
6 lag anmälda lördagen 24/2.
- e. **Föräldramöten:**  
Anna och Jenny arbetar med presentationen.  
Meddela på söndagsmötet 14/1 att lagen kan komma med önskemål om när man vill ha föräldramöte.

## 7. Anläggningar

- a. **Cafeterian:**  
Möblerna till cafeterian har kommit.
- b. **Fotbollsplaner/IP:**  
Inget att rapportera

**c. Länergården:**

Budgetönskemål om att köpa nya element

Marknadsföring inför revision Forsmark.

**d. Klubbhuset:**

Inget att rapportera

**8. Övriga frågor**

Michael Å rapporterade om bokningssystemet

**9. Nästa möte:**

**Tisdag 9 januari 2018**